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Medlemsmöte – Anteckningar 
Tid och plats: 8 oktober 2023, Klubbhuset 
 
 
1. Miljöansvariga informerar  

Christina informerade om den nuvarande miljögruppen.  
Uppgiften är först och främst att ta ansvar för nästa steg i miljödiplomeringen. Syftet med 
det är att visa att vi sköter vår förening på ett miljövänligt sätt och föreningens mål är att 
uppnå silver-nivå under 2024.  
Detta innebär att hela koloniföreningen ska följa vissa principer, dvs att alla kolonister 
förstår vilka moment som bidrar till hur man odlar miljövänligt och implementerar det i 
sina respektive odlingar så långt som möjligt. 
Detta innebär att vi får en rejäl rabatt på vår arrendeavgift till kommunen. 
 
Just nu består gruppen bara av 3 personer, men vill gärna få flera medlemmar för att 
mäkta med både allt som behövs för diplomeringen men framför allt också det vi vill 
själva bidra med till en bättre och mer naturenlig odlingsverksamhet. 
 
Intresseanmälan skickas till info@masnarenkoloni.se. 
 
Även om ni har förslag till aktiviteter eller föreläsare skicka gärna in information 
omgående till info@masnarenkoloni.se.  

 
2. Synpunkter på naturskyddsområde 

Elisabet informerade om att kommunen vill etablera ett naturskyddsområde i området 
angränsande till Måsnarens Koloniträdgårdsförening.  
Vi tittade på en karta som visar hur vi ligger granne med Vasaskogens Naturreservat 
med gamla skogar och rödlistade arter, väster om oss. 
Man ska återskapa gamla typer av mark, bl.a. hagmarker. 
Elisabet lägger ut informationen på vår hemsida. 
Våra remissvar ska komma in i början på november. 
Även ett nytt område med odlingslotter ska etableras inom naturskyddsområdet. 
Frågan som är viktigt att reda ut är hur kommunen har tänkt att lägga entrén från Hovsjö-
området. 
Skicka era synpunkter gärna så fort som möjligt till info@masnarenkoloni.se.  

 
3. Nya grupper  

Sedan förra arbetsdagen har vi en ”Dikesgrupp” som nu självständigt tar hand om skötsel 
av våra tre diken under arbetsdagarna. Stort tack för det! 
 
Inom föreningen behöver vi se till att byggnadsregler efterlevs. För att genomföra det 
skulle det vara bra att få några intresserade som vill hjälpa till med denna uppgift. Just nu 
är det bara Peter Sirkén som arbetar aktivt med det, övriga i styrelsen hjälper till. Vid 
intresse hör av er till info@masnarenkoloni.se. 
 
I Pallkragegruppen finns två lediga platser, det vore fint om det skulle komma någon som 
vill ta över dessa för att hålla snyggt på Björkallén. 
 
 

4. Rapport om renovering av klubbhuset  
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Styrelsen har tagit in offerter för genomförande av de olika åtgärderna som behövs. Ett 
företag har valts för att genomföra arbetet med avvattningsåtgärder, dvs hängrännor och 
stuprör. Jobbet kommer påbörjas snart, i alla fall under hösten.  
 
För de andra arbeten tar vi in flera offerter och kommer fatta beslut vartefter. 
 
Styrelsen har börjat att ta fram en underhållsplan nu så att det inte ska vara fler 
överraskningar av detta slag framöver. 
 

5. Extra debitering  
Nästan alla har betalt in denna extra avgift för att genomföra de olika 
renoveringsåtgärderna vid klubbhuset. Resterande får en påminnelse. 

 
6. Nya medlemmar 

Vi hälsade välkommen Annika på lott nr 122. 
 

7. Övriga frågor 

• Maggan föreslår att bygga om Trekanten, dvs ta upp alla växter, rensa jorden och 
plantera på nytt, antingen befintliga växter eller sätta nya. För det behöver de vara 
minst 10 personer som kan hjälpas åt. Problemet är att bambun sprider sig och tar 
över allt, den måste tas bort med alla rötterna. Ev kan trekanten vara en prioriterad 
arbetsuppgift på höstens arbetsdagar nästa år. Samtidigt efterlyser Maggan växter 
som kan sättas där, perenner så långt som möjligt, om någon har över. 
 

• Även till örtagården efterlyses växter. Om någon kan dela och dela med sig av 
kryddor och örter till våren hör av er! Christina är samordnande. 
 

• När man delar med sig av växter är det viktigt att man sköljer rötterna noga för att inte 
t.ex. ogräsrötter (kirskål) kan följa med och ställa till det för mottagaren. 
 

• Nu har vi påbörjat en risgärdsgård där lönnen stod. Alla får gärna gå och titta på det 
och sedan får alla fylla på med ris från sina egna odlingar. Susanne är ansvarig för att 
det sköts väl. Hon rekommenderar att alla tar sitt ansvar genom att hålla det snyggt. 
Allt för långa grenar klipps ner till lagom storlek.  
 

• Vattnet stängs av den 28 oktober. Denna dag måste alla lotterna vara öppna så att vi 
kan få tillgång till vattenkranarna för att de måste vara öppna under vintern så att 
vatten inte står i rören och fryser. Kom gärna och hjälp till denna dag! 
I samband med det stängs toaletterna av. Det finns torrdass vid 3:ans toalett. 
Dricksvattnet stängs av veckan efter.  
 

• Susanne vill ta in boklådan som finns utanför 117. Den som vill kan plocka böcker nu 
(utan att lämna nya), så återkommer lådan till våren.  
 

• Växter som behöver vinterförvaring kan ställas in i klubbhuset under vintern, efter den 
28 oktober. Det kommer hållas 5 grader i huset under hela vintern.  
 

 
 
Vid tangentbordet: 
Brigitte Orlowski 


